
 Precs i Preguntes AeC Juny’24 

 Precs 
 1_  En el pas de vianants de Can Nieto, les plantes  que divideixen la carretera amb el carril de la 
 vorera han crescut molt, perjudicant la visibilitat tant pels 
 conductors, que no poden veure si algú està a punt de travessar, com pels vianants, que no poden 
 saber si puja algun cotxe. Agrairíem que les podessin. 

 2_ Tot i ser conscients que és responsabilitat de les companyies subministradores de llum, gas, 
 aigua, etc… i que és la seva responsabilitat la comunicació amb els afectats en el moment que hi ha 
 algun tall programat o imprevist, demanem i proposem al govern que reclami i vetlli perquè aquesta 
 informació sigui ràpida, efectiva i arribi a tothom. 

 3_ Al carrer Plana del Paraíso, entre l'Escola Avícola i el carrer del Bareu, no es pot aparcar per 
 manca d'espai i per la línia groga que hi ha a tot el carrer. Demanem si poden treure els senyals 
 verticals de prohibit aparcar, que ja hi eren abans de la remodelació del carrer, i encara hi són. 

 Preguntes 

 1_  Poden dir-nos si hi ha cap projecte iniciat o cap  intenció d’utilitzar la zona de l’antic peatge de la 
 C-32? 

 2_ En una reunió amb els partits polítics i ara públicament han informat de la utilització d’un espai del 
 pavelló perquè qui ho necessiti pugui anar a dutxar-se, ja que els frares han tancat aquesta opció que 
 oferien al convent. Poden explicar-nos com tenen pensat gestionar-ho? 

 3_ El passat divendres 14 es va fer la presentació de la jornada “Som 1 d’Octubre” on es va informar 
 que es farien uns 200 actes en un dia, repartits als tres pobles que hi participen tot i que gran part es 
 duran a terme aquí, a Arenys. Han calculat com podrem gestionar això o si tindrem suport 
 supramunicipal? Tot el tema de serveis d’emergències, seguretat, i infraestructures necessàries per a 
 un esdeveniment com pot ser aquest. 

 4_ El famós mur de l’Olivar, hem reservat diners del romanent. Pot explicar-nos quin timing està 
 previst, sabent que per l’agost les coses van com van? 

 5_ El conveni de l’Escola de Música, comenten que ja està fet. Poden confirmar que no hi haurà 
 problemes per fer les matriculacions dins el període habitual pel curs vinent? 

 6_ El passat mes de maig es van realitzar les preinscripcions per a les escoles bressol, poden 
 informar-nos com van anar i quin nombre de preinscripcions hi ha en cada una de les escoles bressol 
 municipals? 

 7_ Hem sabut que aquest any tampoc es farà la mostra de Dansa d’Arenys. Un acte que sempre 
 omplia de gom a gom la placeta  Té el govern la intenció de recuperar-la més endavant? es va arribar 
 a la 27 edició i tot i tenir programada la 28é es va haver de suspendre, com tantes coses, per la 
 Covid i no es va arribar a recuperar, ja en l’anterior mandat. No creuen que és una llàstima que, com 
 a poble, no recuperem un acte com aquest? 


